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ПРОТОКОЛ 

№54 

 

МЯСТО НА ПРОВЕЖДАНЕ:                                 Община Копривщица 

ДАТА:                                         26.01.2023 г. 

НАЧАЛЕН ЧАС И ПРОДЪЛЖИТЕЛНОСТ:          14:00 h –16:00 h. 

ВОДЕЩ ПРОТОКОЛА:             Вероника Пачева 

 

Днес 26.01.2023г. от 14:00 часа  в стаята на общински съвет - Копривщица се 

проведе редовно  заседание на  Общински съвет гр. Копривщица.  

На заседанието присъстваха общинските съветници, Кмета на община Копривщица, 

представители на кауза „Богата Копривщица” и граждани.    

Л. Цеков – председател на ОбС - Копривщица, представи проекта за дневен ред. 

 

1. Разглеждане отчет за дейността и работата на Общински съвет – Копривщица и 

неговите комисии. 

2. Разглеждане на докладна записка от кмета на община Копривщица относно 

годишен отчет за състоянието на общинската собственост и резултатите от нейното 

управление през 2022г. 

3. Разглеждане на докладна записка от кмета на община Копривщица относно 

общинска програма за овладяване на популацията на безстопанствените кучета на 

територията на община Копривщица. 

4. Разглеждане на докладна записка от кмета на община Копривщица относно 

определяне състава на Съвет  по въпросите за социални услуги на територията на 

община Копривщица.  

5. Разглеждане отчет за организиране изпълнението на актовете на Общински съвет 

– Копривщица за периода 01.01.2021г.- 31.12.2022г.  

6. За информация:  

- Справка – отчет за състоянието на престъпността и обществения ред на 

територията на Община Копривщица в четвърти район „ Копривщица” при РУ – гр. 

Пирдоп, за четвърто тримесечие на 2022г. 

7. Разни  

8. Отговори на питания  

9. Питания  

 

 Д. Ватахов – съветник, в точка разни предлагам да се провери причината, за която 

ОП - Копривщица  не взима пари на граждани, за дърва полагащи им се за отоплителен 

сезон 2023г. 
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Л.Цеков – председател на ОбС – Копривщица, подложи на гласуване така 

направените предложения по него.   

 „За”- 9 – Л. Цеков, Р.Галинова, М.Тороманова, Д.Ватахов, Я.Стоичков, 

С.Шипочинов, Б.Подгорски, Н.Кривиралчев, М.Иванов  

„против” - 0  

„въздържал се” –0. 

Отсъства – Б.Чилов  

Закъснява – С. Павлов 

Приема се 

 

 

 По първа точка от дневния ред - Разглеждане отчет за дейността и 

работата на Общински съвет – Копривщица и неговите комисии 

 

Л.Цеков – председател на ОбС – Копривщица, представи отчета за дейността и 

работата на общински съвет – Копривщица и неговите комисии.   

 

 

 

 По втора  точка от дневния ред – Разглеждане на докладна записка от 

кмета на община Копривщица относно годишен отчет за състоянието на 

общинската собственост и резултатите от нейното управление през 2022г.  

 

С. Павлов се присъедини  

 

Л.Цеков – председател на ОбС – Копривщица, даде думата на Р.Галинова секретар на 

КТСУРОСИВКЕ  

Р. Галинова - секретар на КТСУРОСИВКЕ, представи становището на комисията. 

М. Тороманова – съветник, тука пише за отдаване на общинска собственост през 

2022г. са проведени два публични търга с явно наддаване под наем на общински 

имоти. Това  долу до Керека ли местата?  

Б.Дюлгярова – кмет на община Копривщица,  

М. Иванов – съветник, спортни игрища два вида едното е 5000 кв.м. другото е 7200 

кв.м. за какво става въпрос?  

Б.Дюлгярова – Кмет на община Копривщица, това е стадиона  

 

Л.Цеков – председател на ОбС – Копривщица, подложи на гласуване докладната на 

КТСУРОСИВКЕ 

„За”- 10 – Л. Цеков, Р.Галинова, М. Тороманова, Д. Ватахов, С.Павлов, 

Я.Стоичков, С.Шипочинов, Б.Подгорски, Н.Кривиралчев, М.Иванов 

„против” - 0  

„въздържал се” –0 

Приема се 

Прие се Решение №313 

На основание чл.21, ал.1, т.24 и ал.2 от ЗМСМА, чл.66а от Закона за 

общинската собственост 
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Приема отчет за състоянието на общинската собственост и резултатите от 

нейното управление през 2022г.   

 

По трета точка от дневния ред – Разглеждане на докладна записка от кмета 

на община Копривщица относно общинска програма за овладяване на 

популацията на безстопанствените кучета на територията на община 

Копривщица. 

 

Л.Цеков – председател на ОбС – Копривщица, даде думата на С.Павлов секретар на 

КЕУРРБфИИСГС 

С.Павлов - секретар на КЕУРРБфИИСГС, представи становището на комисията. 

Б. Подгорски – съветник, за мен това е неработеща програма.  

Л.Цеков – председател на ОбС – Копривщица, за мен специално е изпълнимо само 

кастрацията. Ние за 10 кучета не можем да направим приют.   

Н.Кривиралчев – съветник, ние ако направим приют ще станат много. Всеки ще ги 

кара.  

Б. Подгорски – съветник, трябва подготовка за изпълнението на тази програма, а не 

просто да приемем една програма с едни добри намерения, че евентуално ще има ефект. 

В тази програма не виждам конкретика за решаване на проблема.  

Б.Дюлгярова – кмет на община Копривщица, подписване на договор с ветеринарен 

лекар и кастрация това е като първоначална стъпка.    

Н. Карагьозов – секретар на община Копривщица, аз не мога да разбера Ние какво 

трябва да разписваме 

М. Тороманова - съветник, за тези организации за защита на животните има ли се 

предвид нещо, защото там са натоварени със страшно много задачи?  

Б. Подгорски – съветник, Закона дава възможност със съдействието на тези  

организации  да се правят общински приюти.   

М.Тороманова – съветник, организациите за защита на животните съдействат по 

обработването на постъпилите жалби, сигнали свързани с кучетата.  

Б.Дюлгярова – кмет на община Копривщица, да , знаете с г-жа Паралеева звъним във 

четири лапи, когато могат  да ни съдействат за кучета, за прегледи, за обезпаразитяване 

се работи.  

Н. Карагьозов – секретар на община Копривщица, още сега преди да е приета 

Наредбата сме направили обява и получаваме оферти за сключване на договор с някой 

организации.  

Д.Ватахов – съветник, ако се водят  злобни тези организации  ли взимат кучетата?  

Н.Карагьозов – секретар на община Копривщица, да взима се решение за евтаназия 

ако те са злобни.  

Л.Цеков – председател на ОбС – Копривщица, подложи на гласуване докладната на 

КЕУРРБФИИСГС.  

 

„За”- 8 – Л. Цеков, Д.Ватахов, Р.Галинова, С.Павлов, Я.Стоичков, 

С.Шипочинов, Н.Кривиралчев, М.Иванов 

„против” – 0  

„въздържал се” –2 Б.Подгорски, М. Тороманова  

Приема се 

Прие се Решение №314 

На основание чл.21, ал.1, т.12 от ЗМСМА и във връзка с чл.40, ал.1 от Закона 

за защита на животните  
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Приема общинска Програма за овладяване популацията на 

безстопанствените кучета на територията на община Копривщица  

 

 

По четвърта  точка от дневния ред – Разглеждане на докладна записка от 

кмета на община Копривщица относно определяне състава на Съвет  по 

въпросите за социални услуги на територията на община Копривщица.  

 

 

  Л.Цеков – председател на ОбС – Копривщица, даде думата на С.Павлов – 

председател на КОКСПЗТСВ . 

С.Павлов  – председател  на КОКСПЗТСВ, представи становището на комисията.  

М.Тороманова – съветник, аз предлагам направо да се сложи председателя на 

комисията и да е ясно. Няма защо да е поименно утре може да се сменят комисиите. 

    Я. Стоичков – съветник, както пише представител на комисията да стане 

председателя на комисията.  

Л.Цеков – председател на ОбС – Копривщица, подложи на гласуване докладната на 

КОКСПЗТСВ с направената промяна по нея. 

 

 „За”- 10 – Л.Цеков, М.Тороманова Д.Ватахов, Р.Галинова, С.Павлов, 

Я.Стоичков, С.Шипочинов, Б.Подгорски, Н.Кривиралчев, М.Иванов, 

„против” – 0  

„въздържал се” – 0 

Приема се 

Прие се Решение №315 

На основание чл.21, ал.2 от ЗМСМА и във връзка с чл.27 от ЗСУ 

 

 

      

1. Общински съвет – Копривщица определя състав на Съвета по въпросите 

на социалните услуги в Община Копривщица, както следва: 

 

 Представители на общинска администрация – Копривщица – 2 лица; 

 Представител на Дирекция „ Социално подпомагане” – гр. Пирдоп; 

 Представител на Районно полицейско управление – гр. Пирдоп; 

 Представител на Регионално управление на образованието – София – 

област;  

 Представител на регионална здравна инспекция – София – област; 

 Председател на комисията по образование, култура, социална политика, 

здравеопазване, туризъм, спорт и вероизповедание към Общински съвет 

– Копривщица; 

 Потребител към социални услуги към общината;  
 

2. Упълномощава Кмета на община Копривщица да предприеме всички 

правни и фактически действия по изпълнение на настоящото решение.   
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По пета  точка от дневния ред – Разглеждане отчет за организиране 

изпълнението на актовете на Общински съвет – Копривщица за периода 

01.01.2021г.- 31.12.2022г.  

 

Л.Цеков – председател на ОбС – Копривщица, отчета е представен на комисията.  

М. Иванов – съветник, за електрическия автомобил не разбрахме какво се случва? 

Нали гласувахме нов?  

Б.Дюлгярова – кмет на община Копривщица, за кой нов  

Я. Стоичков – съветник, ВАН  

Б. Дюлгярова – кмет на община Копривщица, където спечелихме от Националния 

доверителен Еко - фонд    

М. Иванов – съветник, да  

Б. Дюлгярова – кмет на община Копривщица,  никоя фирма не внася такива седем 

местни вече. Нисаните, които купихме преди вече няма. Направихме процедура и 

никой не се яви. Пазара беше проучен направи се процедура по ЗОП, но никой не се 

яви.  

Представител на „ Кауза Богата Копривщица” , аз имам въпрос за осигуряване на 

превоз Копривщица – Стрелча. За това ли беше планиран и ако е бил планиран за 

това по друг начин да се вземе решение не за тези, които вече не се внасят, а за 

някой друг вид седем местни?    

    Б. Дюлгярова – кмет на община Копривщица, превоз Копривщица – Стрелча за сега 

няма да има. Беше предвиден за Копривщица – гарата. Сега има нова докладна за 

следващата сесия. Ще се взима петнадесет местен и естествено ако реши Общинския 

съвет, за да може да се обслужва Копривщица – гарата особено лятото, празнични 

дни. Не е достатъчен седем местения, който го използваме сега.   

Представител на „ Кауза Богата Копривщица”, да то е ясно, че не достатъчен седем 

местния, но защо избягвате решението в другата посока?  

Б. Дюлгярова – кмет на община Копривщица, избягваме, защото нямаме възможност. 

Канили сме фирми и сега предстои пак нови разглеждания  

Представител на „ Кауза Богата Копривщица”, взето е веднъж решение за закупуване, 

очевидно сте предвидили някакви средства?  

Б. Дюлгярова – кмет на община Копривщица, да за Копривщица – гарата беше 

решението, но няма възможност да се вземе още един такъв , за да бъдат два. 

Представител на „ Кауза Богата Копривщица”, въобще няма да го разглеждате такъв 

вариант?  

 Б. Дюлгярова – кмет на община Копривщица, ще го разгледаме само, че за по – голям 

и пак Копривщица – гарата.  

 М.Тороманова – съветник, може би незнаете този бус, който ползваме не е на 

общината, а на училището. Става въпрос, че тогава, когато беше общината да си има 

транспорт   понеже и с това се кара ученици беше проблемно.  

Представител на „ Кауза Богата Копривщица”, ясен ми е този механизъм аз просто 

питам защо не мислите за Стрелча? Копривщица – Стрелча – Пловдив по какъв начин се 

стига?  

Я. Стоичков – съветник, Копривщица – Стрелча се стига малко по сложно понеже те 

там са друг административен окръг и не са в нашия. Просто го казвам, като съветници, 

които сме се занимавали с този казус и при предишния и сегашния кмет.      

М.Тороманова – съветник, по утвърдената схема, която имаме е до Пловдив и когато  

правиха обществена поръчка общината никой не се яви. Затова се наложи поне до 

гарата да решим проблема с транспорта  иначе по утвърдената схема, която имаме и се 
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съгласува от двете области.  

Л. Цеков – председател на ОбС – Копривщица, областния управител на Пловдив 

трябва да ни я утвърди.     

Б. Дюлгярова – кмет на община Копривщица, тя е утвърдена, но никой не се явява да 

вози тази линия.  

Представител на „ Кауза Богата Копривщица”, имам още един въпрос с едно 

неизпълнено решение една комисия, която трябваше да създаде кмета, да разгледа 

фактурите става въпрос за дървата да се уточнят критериите, по които да се подредят и 

да се изготви график, по който да се удовлетворят тези неизпълнени фактури. Отчетени 

са неизпълнени решения едното знам, че е във връзка с отпадането необходимостта от 

комисията за изготвяне на правилник, но за другото незнам.    

Б. Дюлгярова – кмет на община Копривщица, другото има Заповед. Изготвена е 

комисията и комисия се събира колко пъти и после се разпусна.  

Б. Подгорски – съветник, най- вероятно говорите за решения от 279 до 283, която 

няма нищо общо с общинската комисия, за която продължихте да говорите. На 

Общинския съвет комисията  е  временна комисия, която да разгледаше предложения за 

правилника и тя е отменена поради липса на предложения.  

Представител на „ Кауза Богата Копривщица”, а другата комисия?  

Б. Дюлгярова – кмет на община Копривщица, другата е създадена с моя Заповед, 

Стоян Павлов беше представител на Общински съвет, Общинско Предприятие, Общинска 

администрация са се събирали и какво стана после?  

С.Павлов – съветник, аз последните пъти нямах възможност да присъствам. Те са се 

събирали без мен.  

 Представител на „ Кауза Богата Копривщица”, решения от тази комисия, каквото е 

изпълнено?  

С.Павлов – съветник, председателя на комисията  

Б. Дюлгярова – кмет на община Копривщица, ще можем да го попитаме и дадем 

информация. 

Представител на „ Кауза Богата Копривщица”, това е пореден опит да се дебатира без 

край един проблем, който стои и хората си го поставят. Това е нещо, което за пръв път 

дойдохме в Общински съвет – Копривщица с този въпрос през цялото това време 

непрекъснато някакви разговори и никакви конкретни резултати за хората от града. Ние 

не се топлим на дърва във София и този проблем не жизнено важен за мен, но е жизнено 

важен за много хора от общината. Със същата тази сила отнемане на ресурса на 

общинския съвет да се занимава с общи въпроси, а не със конкретни, защото тази 

комисия трябваше да направи график, трябваше да направи критерии за доставка на 

дърва, трябваше да даде информация колко са изпълнени и колко не са изпълнени от 

тази комисия със Заповед на кмета.   

С.Павлов – съветник, не говорим за една и съща комисия  

Представител на „ Кауза Богата Копривщица”, говоря за комисията, която е със 

заповед на кмета, да даде на общинския съвет информация, върху която да се вземе 

решение.  

Я. Стоичков – съветник, ние си мислим за друга комисия. Тази, която щяха да 

обикалят по домовете и да проверява количествата налични дърва.  

М.Тороманова – съветник, тази да прегледа фактурите и на кой по - спешно да се 

кара. 

Б. Дюлгярова – кмет на община Копривщица, няма хора без дърва   

Представител на „ Кауза Богата Копривщица”, извинявайте много ама хората застават 

с имената си кой не е получил.   
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Б. Дюлгярова – кмет на община Копривщица, нека да дойдат в общината, в 

предприятието  и да кажат, че нямат дърва. Няма човек, който е казал нямам дърва. Има 

някой, които казват ние си платихме, ама ми ги искаме по – късно, но такива с нямам 

дърва, даже последно време постоянно, като има шофьори се карат по институциите. 

Представител на „ Кауза Богата Копривщица”, ще погледнем отчетите и ще се 

ориентираме и ще видим платените фактури.  

 Б. Дюлгярова – кмет на община Копривщица, другото което е, че шофьорите не им 

карат, защото не им плащат. Казвам карай на хората и даже да повториш и той ми казва, 

че не ми плащат. 

 Д.Ватахов – съветник, шофьорите вдигнаха парите 25 лв. Горските да им се обаждат 

и да кажат единия иска 25лв., втория иска 20 лв., третия иска 15лв. Аз като не съм се 

подготвил примерно да дам 25 лв. Горивото падна.  

Б. Дюлгярова – кмет на община Копривщица, съгласна съм. Ама горския защо е 

длъжен?  

Д.Ватахов – съветник,  вижте сега цената е ясна беше 15лв. и стана на 20лв. за 

карането. Никой не знаеше, че ще стане 25лв. и аз ако съм пенсионер не съм приготвил 

250лв. Те си решават, но трябва да има ограничение на шофьорите, ако не общината да 

почва да си ги кара.   

Б. Дюлгярова – кмет на община Копривщица, чувам и 250лв за 8 кубика.  

Д.Ватахов – съветник,  точно така почнаха вече. Те утре може да кажат 300 или 

400лв. и става изнудване.  

Б. Дюлгярова – кмет на община Копривщица, това е следващото, което се прави в 

бюджета е да се закупи камион и да си вози.  

Д.Ватахов – съветник, ако не става да се върне пак, който e  редовен камион с GPS. 

Представител на „ Кауза Богата Копривщица”, това, което направихте на 20.12.2022г. 

с г-н Златарев е голяма димка относно задоволяването на града с дървесина, защото 

това което Вие предлагате като ресурс има един Закон, който определя как се поема 

такъв дълг и в него първо е описано, че трябва да има много добър анализ, трябва да 

има проект в проекта всички икономически параметри трябва да съществуват. Това нещо 

да се одобри от общинския съвет и освен всичко друго, това което е злонамерено според 

мен това беше внесено в края на тридесет и деветия месец, който по Закон Вие имате 

право да поемате общински дълг. 

М.Тороманова – съветник, Ние не сме приемали за плана  

Представител на „ Кауза Богата Копривщица”, Вие няма как да го приемете. Това, 

което миналия път отне часове бяха празни приказки. То е неизпълнимо по Закон. И 

така се заобикаля с общи приказки доставката на дърва. Понеже непрекъснато се 

повдига по един  и същи начин въпроса и се отмества по един и същи начин аз 

продължавам да не разбирам, защо тази комисия ако започне и наистина да се прегледа 

и внесе някаква яснота. Г-жа Дюлгярова казва, че всички имат дърва, гражданите казват 

нямаме дърва. Ние като някакви полу странични казваме на кого да вярваме. Смятам, че 

тази комисия трябва да излезе с някакво становище. Да има дърва за всички поне по 

веднъж е закарано.  

Д.Ватахов – съветник, не е закарано  

Б.Дюлгярова – кмет на община Копривщица, аз  пък казвам, че е закарано 

Д.Ватахов – съветник, ми на мен не са докарали  

Б.Дюлгярова – кмет на община Копривщица, на Вас ви докараха  

Д.Ватахов – съветник, на мен лично не са ми докарали. Ние сме три семейства   

Б.Дюлгярова – кмет на община Копривщица, да ама си ги брахте в гората  

Д.Ватахов – съветник, нищо не сме брали. Ние сме си ги платили на фактури. Ние сме 
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три семейства и са докарани само на майка ми. Брат ми бутна покрива и благодарение 

на това се греем. Ако не ми вярвате ще Ви закарам вкъщи да видите. Имаме 5 кубика 

дърва. Платили сме  и двамата август месец и чакаме. Сега искахме да платим не взимат 

пари. Защо не взимат пари? На какво основание не взимат? Заповед ли имат от някой, от 

кмета, или от директора на предприятието или от нас ли и вече със шофьорите да 

комуникираме. Аз това го казах и преди това, че дървата няма да се оправи и сега го 

казвам, даже Вие май имате амбиции за кмет и тогава няма да се оправи и аз имам 

амбиции да стана кмет и няма да се оправи.  

 Представител на „Кауза Богата Копривщица”, аз имам амбиции дървата да се 

доставят  

Д.Ватахов – съветник, няма да се доставят. Докато г-н Златарев е директор няма да се 

достави  

 Гражданин, добър ден казвам се Юлия Кирова и съм жител на този град и във тази 

връзка искам да изкажа личния си опит. Относно дървата и проблема с продажбата и 

доставката на дърва. През 2021г. от юли до декември аз дърва не можах да купя. Казват 

ми топло е не може да се работи, студено е, не може да се работи ми казват от 

общинското предприятие. Счупило се това, счупило се е онова имаме за доставяне. Аз от 

юли до декември дърва не можах да закупя. Бях принудена да си замина за няколко 

месеца, за да може да се върна , когато е по топло.  2022г. от април до юли дърва не се 

доставяха говоря за нарязани и нацепени дърва и нямаше никаква активност в склада 

на горското. Нито се доставяше, нито се цепеше, нито се режеше. Попитах ги какво 

става на мен ми липсват дърва. Забранено им било не можело да се използва паркинга 

на горското до аквапарка, защото имало три дневен събор и до средата на август това 

трябвало да бъде свободно, за да може да се използва като паркинг. Това са четири 

топли месеца, когато дървото съхне и условията са благоприятни за работа. На два пъти 

бях при г-жа Дюлгярова през май и юни и благодарение на вашата намеса Вие се 

обадихте в горското и ситуацията през юли се деблокира и чак тогава започнаха работа, 

но ние изгубихме тези четири топли месеца, през които не се работеше, не се доставяше 

и не се цепеше. От септември до декември последния път бях на 20.12.2022г. дърва не 

се продаваше. Не можех да закупя дърва и не успях да закупя. Положението за мен е 

много фолспериращо  да ви кажа честно и хаотично. Аз не знам как се организират тези 

неща и по какъв начин се менажират. Защо се стига до такова положение? Не говоря 

само за мен си, това го чувам и от съседи, приятели и от близки, които се оплакват от 

същото. Обръщам се към всички Вас да се види  заедно да подобрим това положение. 

Предполагам, че има вече някакви планове,  знае се колко домакинства има  

приблизително, колко им се полага въз основа на вашето решение, колко дърва им се 

полагат. Би трябвало да се предвидят тези неща, за да не стигат месеци поредни, където 

се забранява продажбата на дърва и доставката на дърва.  

Б.Дюлгярова – кмет на община Копривщица, има дърва пък са забранени. Вие 

закупихте ли си или  не сте в кран случай?  

Гражданин, аз Ви казвам продължение на  месеци наред какво ми отговарят от 

горското.  

М. Тороманова – съветник,  там имат някаква пророчна практика, която някак си 

решават, че нямат да взимат пари и спират. Нямат Заповед   

Б.Дюлгярова- кмет на община Копривщица, ама то нямаше дърва, когато няма дърва 

няма да взимат. 

М.Тороманова – съветник, ама пак казвам те нямат никакво основание  

Б.Дюлгярова- кмет на община Копривщица, те чакат решението Наредба – 

ценоразпис.  

Д.Ватахов – съветник, нали сме взели решението със старата цена до 10 кубика.  



 9 

Б.Дюлгярова- кмет на община Копривщица, да ама не нацепени и нарязани 10 кубика, 

ама най- вероятно госпожата не е искала метрови, а искала само нацепени.  

Гражданин, аз имах много голям проблем с метровите, защото те изнудват, шофьорите 

изнудват.  

Б.Дюлгярова- кмет на община Копривщица, когато има се продават, а тези където ги 

гледате там струпани са конфискувани, които нямаме право да се разпореждаме. Чакаме 

прокурорско решение и се даряват на социален патронаж, детска градина, училище и т. 

н.  

 

 

 

По шеста  точка от дневния ред – Справка – отчет за състоянието на 

престъпността и обществения ред на територията на Община Копривщица в 

четвърти район „ Копривщица” при РУ – гр. Пирдоп, за четвърто тримесечие на 

2022г. 

 

Л.Цеков – председател на ОбС – Копривщица даде думата на Н.Кривиралчев 

председател на  КТОРСПРКИ 

    

 

 Н.Кривиралчев председател на  КТОРСПРКИ   представи справка - отчет за състоянието 

на престъпността и обществения ред на територията на Община Копривщица в четвърти 

район „ Копривщица“ при РУ – гр. Пирдоп, за четвърто тримесечие на 2022г.  

 

 

По седма точка от дневния ред – Разни  

 

Л.Цеков – председател на ОбС – Копривщица даде думата на Д.Ватахов  

Д.Ватахов – съветник,  въпроса ми е за взимането на пари за дърва   

Б.Дюлгярова – кмет на община Копривщица, утре ще отговорим на четири очи и за 

превоза. Обадила съм се утре в 10.30 часа среща  

Кауза“ Богата Копривщица“ , надяваме се, че след тези четири очи и ние ще знаем.  

Д.Ватахов – съветник, ами заповядайте и Вие  

Б.Дюлгярова – кмет на община Копривщица, ще се информира  

Кауза“ Богата Копривщица“, дайте да се занимаваме с конкретика. Идеята е какво 

може да се направи.  

Д.Ватахов – съветник, значи с  плащането на дърва това няма да се промени това, 

което искате. Аз искам да взимат пари, но не мога да ги накарам да ги доставят.  

Б.Дюлгярова – кмет на община Копривщица, ще има конкретика както казва 

господина. Ще кажа пример: всеки, който има личен превоз само, че с GPS може да 

отиде за лични нужди , за познати и да знаят всички.  

Кауза „ Богата Копривщица“ , а цени за другите дърва?  

Д.Ватахов – съветник, за нарязани и нацепени ли  

Кауза „ Богата Копривщица“, да  

Б.Дюлгярова- кмет на Община Копривщица, качени са на сайта на общината и на 

другата сесия ще бъдат разгледани.  

Кауза „ Богата Копривщица“, за Наредбата ли говорите  

Л.Цеков- председател на ОбС - Копривщица, нова Наредба ще се прави тъй като 

Прокуратурата ни изпрати ново предложение.  

Б.Дюлгярова – кмет на община Копривщица,  секретаря има Заповед и Наредбата се 

изготвя.  

Н.Карагьозов – секретар на община Копривщица, да  

Кауза „ Богата Копривщица“, значи ще почакаме още два месеца защото един месец 

седи на сайта Наредбата.  
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Б.Дюлгярова – кмет на община Копривщица, не. С г-н Карагьозов се разбрахме 

цените си се качват на сайта , приемат се пък Наредбата си се прави и срока е до април 

месец. За сега ще работим по старата.  

Н.Кривиралчев – съветник, госпожата пита кога ще има дърва  

Б.Дюлгярова – кмет на община Копривщица, дърва има. Нацепени няма.  

Гражданин, на каква цена ще се продават нацепените?  

Б.Дюлгярова – кмет на община Копривщица, в сайта на общината ги има с 20лв. по- 

скъпи мисля, че беше.  

Гражданин, не сте ги решили още  

Б.Дюлгярова – кмет на община Копривщица, не 

М.Тороманова – съветник, на сайта на общината има качено предложение  

Д.Ватахов – съветник, ако не ги решим няма да има никакви нарязани и нацепени  

Гражданин, те ще  продават на нови цени  

Д.Ватахов – съветник, да на 120лв.  

Гражданин, въпреки, че не са влезнали в сила  

Б.Дюлгярова- кмет на община Копривщица, те няма да продават, докато не влезе 

решението в сила  

Кауза „ Богата Копривщица“ , аз Ви казах два месеца. Вижте, докато не се уточни 

отдела нормално е да няма движение и ние затова толкова време апелираме да се вземе 

решение и да се сложи на масата официално, като решение.  

Б.Дюлгярова – кмет на община Копривщица, въпроса е в Наредбата  

Н.Карагьозов – секретар на община Копривщица, утре ще дебатираме малко този 

въпрос, защото има някой неща, които трябва да се поправят и докладната записка, 

която е внесена от декември месец за решаване на този въпрос не беше приета от 

общинския съвет.  

Б.Дюлгярова – кмет на община Копривщица, да се извадят от Наредбата и да бъдем 

по гъвкави и да не стоят по 15 дни на сайта.  

Н.Карагьозов- секретар на община Копривщица, да, когато са в Наредбата по този 

труден начин се променят цените.  

Кауза“ Богата Копривщица“ , кажете законово решение да са извън Наредбата 

Н.Карагьозов – секретар на община Копривщица, да , има Законово решение да са 

извън Наредбата 

Кауза“ Богата Копривщица, кажете какво е то ? Какво е това решение?  

Н.Карагьозов – секретар на община Копривщица, с решение на общинския съвет цени 

на услуги могат да се взимат по ценоразпис за дървата особено.  

Б.Дюлгярова – кмет на община Копривщица, и то ще е конкретизирано за дървата 

Н.Карагьозов – секретар на община Копривщица, ние сега имаме такова решение по 

ценоразпис, което не е в Наредбата.  

Кауза“ Богата Копривщица“ , нормативно как и от къде взимате основание това да го 

извадите извън Наредбата  

Н.Карагьозов – секретар на община Копривщица, това ще дебатираме. Нормативно 

как да го извадим и да не е в Наредбата  

Кауза“ Богата Копривщица“, ще питаме. Едно от нещата, които питахме предния път 

как изваждате от Наредбата официално отделен ценоразпис, защото в Закона за 

местното самоуправление има правила във Правилника, който сте приели на общинския 

съвет има член, който уточнява този въпрос и въпроса е как ще го промените?  

Н.Карагьозов – секретар на община Копривщица, ще го променим. Има начин. Това е 

предприятие и за него специално могат да се взимат цени отделно. То е юридическо 

лице. Тази услуга е възложена за изпълняване от предприятието по решение и по 

Правилник на предприятието, а при Нас ще си оставим в Наредбата законовите такси и 

цени на услуги.  

Кауза“ Богата Копривщица“, т.е. Вие ще извадите Предприятието от Наредбата  

Н.Карагьозов – секретар на община Копривщица, да, а таксите и цените на услугите, 

както е по Закона за местните данъци и такси ще останат в Наредбата.   

Кауза“ Богата Копривщица“, добре дано не го върнат и след два месеца да си купим 

дърва  
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Н.Карагьозов – секретар на община Копривщица, не мисля ще може да си купувате и 

преди Наредбата. Разпореждането за изготвяне на Наредба за данъци , такси и цени 

услуги е в Закона за местните данъци и такси. Наредбата се изготвя на основание чл.9 

от Наредбата за местните данъци и такси и там пише ,че тези които по Закон са вложени 

на общинския съвет да ги определя за тях трябва с Наредбата да определим цени, а за 

останалите общинския съвет може да взима отделни решения за цени на услуги. За 

извършени други дейности, защото за извършване на друга дейност е създадена 

специално предприятие за това. Да извършва тези дейности и тогава неговите цени 

могат да бъдат решение на общинския съвет по отношение на това, че общинския съвет 

взема решение за неговата собственост.  

Кауза „ Богата Копривщица“ , според мен  това е ваше твърдение и ще трябва да се 

погледне юридически.   

Н.Карагьозов – секретар на община Копривщица, нали знаете има хиляди адвокати и 

хиляди твърдения. Тука при нас нали е въпроса да предлагаме решения и да ги 

решаваме общо. 

Кауза“ Богата Копривщица“ , в рамките на Закона  

Н.Карагьозов – секретар на община Копривщица, разбира се   

 

 

По осма точка – отговори на питания  

 

      

      Няма писмени отговори  

  

 

 

 По девета точка – питания  

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Поради изчерпване на дневния ред г–н Л.Цеков закри заседанието в 17:00 часа. 

 

 

 

Протоколист:………………                              Председател на ОбС:……….…… 

         /В.Пачева/                             /Л.Цеков/ 


